
 

 

Candidatures a la Junta d'Ensenyaments Postobligatoris 
 

  Vacants Nom  Centre Motivació 

         

Institut d'ESO i batxillerat 

 1 Montse Morell Gabarró Institut Sants “El centre Institut Sants volem potenciar el batxillerat i que sigui un institut de 
referència per tota la ciutat. Volem augmentar la nostra oferta educativa 
oferint més optativitat per tal que els alumnes puguin fer un itinerari més 
personalitzat.” 

   Antònia Vicens Villar Institut Francisco de Goya “És important que tots els districtes tinguin representació.” 

   M. Dolors Perramon Arcalís Institut Dolors Aleu “Estar al servei dels companys i companyes de l Districte per compilar 

informacions, necessitats, per tal de poder sumar. Fer les coordinacions 

pertinents amb l'Administració per la millora de la gestió, funcionament i 

organització dels centres.” 

Institut de batxillerat + cicles formatius 
 

1 Miriam Goñi Institut Anna Gironella de 

Mundet 

“Soc Miriam Goñi Martínez, docent amb més de 30 anys d'experiència en 

l'FP i l'ESO. Actualment soc la directora de l'Institut Anna Gironella de 

Mundet, un centre públic de titularitat municipal amb més de 1100 alumnes 

d'ESO, Batxillerat i FP (PFI, Cicles formatius, Cursos d'especialització de 3 

famílies professionals: Electricitat i electrònica, Instal·lació i manteniment, i 

Tèxtil, confecció i pell). 

Em presento com a candidata a la Junta de Direccions d'Ensenyaments 

Postobligatoris perquè m'interessa participar en aquest espai de reflexió i 

debat des d'on treballar, de manera col·laborativa amb la resta de 

representants, per l'impuls de l'educació pública i la transformació educativa 

de la ciutat.” 
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   Núria Vallduriola Calbó 

 

Institut Pedralbes “La motivació per presentar la meva candidatura, ve justificada perquè al 

centre que dirigeixo actualment té una gran oferta d'estudis de Batxillerat i 

cicles formatius, amb aquesta experiència, penso que podria ajudar a 

reflexionar i valorar la situació actual de la postobligatòporia sempre des 

d'una visió positiva i de línia coherent entre aquests tipus d'ensenyaments. 

Com a representant de la junta de direccions, em comprometo a defensar 

els interessos dels estudiants i a treballar en estreta col·laboració amb els 

membres de la junta per millorar i fer més rica l'experiència educativa dels 

alumnes de batxillerat i cicles formatius. Això inclou advocar per polítiques i 

programes que promoguin la inclusió, la diversitat i l'equitat, així com buscar 

maneres innovadores de millorar dins el marc del nostre sistema educatiu.” 

Instituts d’FP 
 

2 Jose Antonio Vázquez 

Gázquez 

Institut de Logística de 

Barcelona 

“La Junta de Direccions és un òrgan de participació que ens ha de permetre 

a les direccions poder traslladar les necessitats dels centres educatius de 

forma directa, en aquest sentit penso que és important que els centres de 

nova creació i/o recent posada en funcionament de formació professional 

podem estar representats. Hi ha molts canvis al sistema amb la creació dels 

centres d'FP integrada, que requereixen un treball conjunt de totes i tots els 

participants.” 

   Carles López Pérez Institut de l'Esport de 

Barcelona 

“Presento aquesta candidatura amb la intenció de fer arribar a la Junta les 

necessitats de la Formació Professional i de fer propostes per a la promoció 

d'una FP pública actualitzada i  innovadora.” 

   Lourdes González Campos Institut Mare de Déu de la 

Mercè 

“La meva motivació per presentar aquesta candidatura és clara: desitjo 

continuar treballant colze a colze amb tots vosaltres per millorar el nostre 

sistema educatiu, sense desistir. És essencial buscar millores en la 

Formació Professional en tots els àmbits que ens preocupen actualment. 

Tot i les dificultats que existeixen, estic segura que podem trobar solucions 

a aquests problemes, fins i tot quan sembla que l'administració i els centres 



 

3 
 

educatius no tenim els mateixos objectius. Vull expressar el meu agraïment 

a tots els companys que formeu part del grup de Directors i Directores de 

Barcelona, per tots els reptes que hem compartit fins ara. Endavant amb 

molta força i unitat per afrontar el que està per venir.” 

   Jordi Aguilera Martín Escola Mitjans Audiovisuals 

(EMAV) 

“Davant la crida a la participació i amb l’objectiu de donar presencia als 

centres de titularitat municipal, presento la meva candidatura per abordar 

els reptes de la FP en aquests moments de canvi profund” 

Centres de formació de persones adultes 

 

1 Marc Monrós Casas CFA El Carmel “Soc director del CFA El Carmel des de 2018. Tot i que ja vaig ser membre 

de la primera Junta considero que en els moments actuals on estem 

replantejant la formació d'adults amb una futura llei, no pot quedar vacant la 

nostra representació.” 

Escoles oficials d’idiomes  (EOI) 

 1 Joana Àlvarez Verger EOI Drassanes “M’agradaria poder contribuir a la millora del sistema tenint en compte el 

que podem aportar les EOI.” 

   Lídia Vilaseca Bernaus EOI Barcelona-Guinardó “Per ajudar a fer més visible la situació de les EOI” 

Instituts amb ensenyaments esportius 

 1 Mireia Latre Escandil Institut de Nàutica de BCN “Com a centre referent en ENSENYAMENT ESPORTIUS i vist que no hi ha 

cap persona que hagi presentat candidatura, estic interessada en poder 

aportar la nostra experiència. He marcat la casella INSTITUTS AMB 

CICLES FORMATIUS (ja que no apareix ENSERE).” 
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  Carles López Pérez Institut d'Ensenyaments 

Esportius de Barcelona 

“Presento la meva candidatura amb la voluntat de portar a la junta de 

direccions propostes per facilitar la generalització dels ensenyaments 

esportius i el creixement del número de tècnics i tècniques d’esport, com la 

simplificació dels processos d’accés, la reducció dels costos de les 

formacions o l’increment de possibilitats de combinació amb altres estudis, 

entre altres.” 

 


